
 

 

Motie: Middelen sociaal domein overstijgend inzetten voor een 
integraal en optimaal resultaat voor Haarlemmers  

De gemeenteraad van Haarlem, in vergadering bijeen op 26, 28 en 29 Juni 2017, de Kadernota 
2017 besprekende; 
 

Constaterende dat: 

 Het geld dat de Rijksoverheid voor het sociaal domein overmaakt naar de gemeenten niet is 
geoormerkt door het Rijk. Er is geen verplichting om de middelen die wij van het rijk ontvangen 
voor Wmo-taken, binnen ons hek te besteden; 

 De reserve Sociaal Domein is opgelopen tot 35 miljoen; 

 Er in Haarlem de afgelopen jaren bezuinigingen hebben plaatsgevonden in het fysieke en 
economisch domein.  

 
Overwegende dat: 

 Het sociale, fysieke en het economisch domein niet los van elkaar gezien kunnen worden. Er is 
een sterke mate van beïnvloeding tussen deze domeinen. Ontwikkelingen vanuit de fysieke 
structuur leveren een bijdrage aan het sociale domein. Zo heeft bijvoorbeeld de inrichting van 
de openbare buitenruimte, waar het sociale leven zich afspeelt, effect op de mate van 
ontmoeting en gevoelens van veiligheid en bekendheid; 

 Complexe (integrale) problemen vragen om ontschotting van financiering, oplossingen voor het 
sociaal domein kunnen zich in het fysiek domein bevinden zoals bij het langer zelfstandig 
wonen. De buurt wordt steeds belangrijker voor de kwaliteit van leven;  

 Geld voor deze oplossingen momenteel niet vanuit de sociale middelen ingezet kan worden 
terwijl daar financiële ruimte ligt.   

 
Verzoekt het college 

 Een integraal onderzoek uit te voeren naar de mogelijkheden van positieve beïnvloeding voor en 
vanuit het sociaal domein middels de inzet van voorzieningen in het fysieke en economisch 
domein met financiering vanuit het sociaal domein; 

 In dit onderzoek een lijst van maatregelen op te nemen welke ingezet kunnen worden inclusief 
de financiële consequenties. Te denken valt aan straatmeubilair, verlichting, een veilige 
toegankelijke omgeving, geschikte woningen (woonvormen), ontmoetingsplekken zoals 
buurttuinen etc. ; 

 Dit onderzoek aan te bieden aan de raad, waarop de raad een afgewogen keuze kan maken over 
de inzet van financiële middelen voor een integrale aanpak waarbij een win/win situatie 
ontstaat op alle domeinen.  

 In de toekomst voorstellen vanuit het economische en fysieke domein te voorzien van een 
paragraaf sociaal en waar van toepassing de raad een verzoek te doen om (co-)financiering 
vanuit het sociaal domein.  
 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 

Anne Sterenberg 

VVD 


